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Η μετατροπή της διοικητικής 
δομής της χώρας με το 
σχέδιο "Καλλικράτης" απο-

τέλεσε μια σημαντική προσπά-
θεια, παρ’όλες  τις αδυναμίες που 
προέκυψαν από την απουσία οι-
κονομικών πόρων, αλλά όταν οι 
τοπικές ηγεσίες στερούνται ορά-
ματος τα πράγματα γίνονται ακό-
μα χειρότερα. Χαρακτηριστική εί-
ναι η περίπτωση του δήμου μας, 
όπου η δημοτική αρχή ακολούθη-
σε μια άτολμη και μονοδιάστατη 
πολιτική. Η αναδιάρθρωση του 
δήμου, αρχικά με μια διεύθυνση 
και στη συνέχεια με δύο διευθύν-
σεις, χωρίς ξεκάθαρο διαχωρισμό 
αρμοδιοτήτων, έδειξε ότι υπάρχει 
έλλειμμα στο διοικητικό μοντέλο. 
Η άκριτη άρνηση των προτάσεων 
της αντιπολίτευσης, που πρότει-
νε τέσσερεις διευθύνσεις, έδειξε 
ένα συγκεντρωτικό κι αυταρχικό 
πνεύμα, που δεν αρμόζει σε μια 
σύγχρονη διορατική και πλου-
ραλιστική διοίκηση. Γιατί δε επε-
ξεργάζεται προτάσεις που έχουν 
κατατεθεί με στόχο την ποιοτική 
αναβάθμιση των υπηρεσιών προς 
τους δημότες;

Στη συνέχεια οι παρεμβάσεις 
που πρέπει να γίνουν για τη βελ-
τίωση των υφιστάμενων υποδο-
μών είναι, δυστυχώς ανύπαρκτες, 
χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι 
η επισκευή του άξονα στο φράγ-
μα του Αγκίστρου το κόστος της 
οποίας ανέρχεται σε 3.000  € και 
η μη επισκευή του οδηγεί σε ζη-
μιά που ανέρχεται σε 300.000   €, 
ακόμη ο τζίρος από τα λουτρά Σι-
δηροκάστρου μειώθηκε στο 1/3, 
επίσης η απορροφητικότητα του 
ΕΣΠΑ και άλλων ευρωπαϊκών 
κονδυλίων είναι μικρή, και αυτό 
στερεί το δήμο από πρόσθετους 
πόρους, ενώ οι όποιες προτάσεις 
γίνονται σε συνεργασία με την 
ΑΝΕΣΕΡ (Αναπτυξιακή Εταιρεία 

Σερρών). Γιατί ο δήμος δεν ανα-
θέτει σε δική του υπηρεσία τη με-
λέτη και την παρακολούθηση αυ-
τών των έργων; 

Αυτή η δραστηριότητα συνδέ-
εται και με την αδράνεια της δη-
μοτικής αρχής στο θέμα της πι-
στοποίησης του δήμου, με συ-
νέπεια να αναλαμβάνει η ΑΝΕΣΕΡ 
για τις όποιες μελέτες. Αυτή η ολι-
γωρία καταλήγει σε εγκληματική 
αμέλεια και στερεί το δήμο τόσο 
από οικονομικούς πόρους, όσο 
κι από έργα υποδομών. Η πλημ-
μελής είσπραξη οφειλών των δη-
μοτικών φόρων, για λόγους πο-
λιτικής σκοπιμότητας, αποστερεί 
το δήμο από έσοδα και τον οδη-
γεί σε οικονομικό μαρασμό. Την 
ίδια στιγμή, η απουσία διαχειρι-
στικού ελέγχου από το Ελεγκτικό 
Συνέδριο για καμιά χρήση, από 
τότε που ο δήμος εντάχθηκε στον 
Καλλικράτη, αφήνει εκτεθειμένο 
το Δήμο Σιντικής σε πιθανές υπο-
χρεώσεις που απορρέουν, αλλά 
αυτή η κατάσταση αφήνει πολ-
λά ερωτηματικά και πολλές σκι-
ές στην αξιοπιστία της δημοτικής 
αρχής.

Η απουσία τήρησης βιβλίου 
υλικών που αγοράζονται και κα-
ταναλώνονται από το δήμο, η 
έλλειψη απογραφής, η μη απο-
γραφή των υλικών αποθεμάτων, 
κατά τη λήξη κάθε διαχειριστικής 
περιόδου αφήνουν πολλά ερω-
τηματικά για τη χρηστή διαχείρι-
ση του δήμου. Η αξιοποίηση των 
προσώπων σε υπεύθυνες θέσεις 
γίνεται με υποκειμενικά κριτήρια, 
άσχετα με τις όποιες ικανότητες 
διαθέτουν, κι αυτό στερεί το δήμο 
από ικανό στελεχιακό δυναμικό 
(δεν αναφερόμαστε στους υπαλ-
λήλους του δήμου).

Η πολιτική προστασία από 
τις φυσικές καταστροφές – φω-
τιά, πλημμύρα, χιόνι  - είναι ανύ-

παρκτη κι αυτό δυσχεραίνει ακό-
μη περισσότερο τη ζωή των δη-
μοτών. Την ίδια στιγμή έχουν συ-
γκεντρωθεί όλες οι αρμοδιότητες 
στο πρόσωπο του δημάρχου 
– αρχή ενός ανδρός – παρακά-
μπτοντας κάθε έννοια ιεραρχί-
ας. Η διαχειριστική αντίληψη και 
η απουσία οράματος έχουν φέ-
ρει στο τέλμα κάθε προσπάθεια 
για την κτηνοτροφία, τις εναλ-
λακτικές καλλιέργειες, τον του-
ρισμό και άλλες δραστηριότητες. 
Δεν αξιοποιούνται οι δυνατότητες 
των υπηρεσιών (π.χ. ΚΕΓΕ) για 
την ενημέρωση των δημοτών και 
την παροχή ποιοτικότερων υπη-
ρεσιών.

Οι προσπάθειες των δημοτών 
μένουν χωρίς έμπρακτη και ηθι-
κή στήριξη της δημοτικής αρχής, 
ενώ η μέριμνα για τους ανέργους 
και το πρόγραμμα αυτεπιστασίας 
του δήμου είναι κενό γράμμα.  Οι 
επαφή της δημοτικής ηγεσίας με 
διάφορους φορείς – ΟΣΕ, τράπε-
ζες, στρατός – διατηρούνται  σε 
επίπεδο δημοσίων σχέσεων και 
δεν υπάρχει ουσιαστική συνεργα-
σία ή παρέμβαση για χάρη της το-
πικής κοινωνίας.

Τη στιγμή που οργιάζουν 
οι φήμες για «ενωμένη αντι-
πολίτευση» ενόψει 2014 στη 
Σιντική, ο Φώτης Δομουχτσί-
δης και δημοτικοί σύμβουλοι 
διαφορετικών συνδυασμών  
επιβεβαιώνουν το εξαιρετικό 
μεταξύ των κλίμα… 

Τα προβλήματα που έχουν 
συσσωρευτεί στο Δήμο Σιντικής 
Σερρών, από την προφανή 
ανεπάρκεια της σημερινής 
Δημοτικής Αρχής και κυρίως 
του δημάρχου Κ. Καρύδα, κά-
νουν τους δημότες της περιοχής 
να αναζητούν μια σοβαρή εναλ-
λακτική λύση, μακριά από μι-
κροπολιτικές και σκοπιμότητες. Σ’ 

αυτό το πλαίσιο «παίζει» και μά-
λιστα πολύ δυνατά το σενάριο να 
προχωρήσουν μαζί οι δυο με-
γαλύτερες παρατάξεις της αντι-
πολίτευσης, του Σάκη Σπάση  και 
του Φώτη Δομουχτσίδη. Οι συ-
ζητήσεις καλά κρατούν και το συ-
ναινετικό προφίλ που έχει καλ-
λιεργήσει ο Φώτης Δομουχτσί-
δης μπορεί να φέρει την ολική 
ανατροπή στα δημοτικά δρώμενα 
της Σιντικής, Χατζηπάντος Ιω-
άννης, Δεβετζής Εμμανουήλ, 
Τζέγκα Κυριακή , Δήμου Ιω-
άννης , Τσίντσιος Γεώργιος, 
Σιδηρόπουλος Σάββας, Ου-
λούκη Αγγελική, Πασχαλίδης 
Θεόδωρος, Παναγιωτίδης 
Σάββας και  Μουμτζίδης Χα-
ράλαμπος, δημοτικοί σύμβουλοι 
διαφορετικών συνδυασμών, παί-
ζουν καθοριστικό ρόλο στις ζυ-
μώσεις που… θα αλλάξουν τη Σι-
ντική, φέρνοντας αέρα «απαλ-
λαγής».
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Αύξηση πωλήσεων και κερδών του ορυζοεργοστασίου της ΕΑΣ Ν. Σερρών
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Με κέρδη έκλεισε η διαχεί-
ριση της δραστηριότητας 
του εργοστασίου ρυζιού 

της Ένωσης Αγροτικών Συνεται-
ρισμών Ν. Σερρών την διαχειρι-

στική χρονιά 2012. Αυτό προήλ-
θε, αφ' ενός στη μείωση των λει-
τουργικών δαπανών και αφ΄ ετέ-
ρου στην αύξηση των καθαρών 
πωλήσεων κατά 6,5% σε σχέση 
με το 2011και 43% σε σχέση με 
το 2010.

Είναι σημαντικό σε περίοδο 
κρίσης μία δραστηριότητα της 
Ένωσης που στηρίζει μια σημα-
ντική καλλιέργεια του Ν. Σερρών 
να βλέπουμε να βρίσκεται σε τρο-
χιά ανάπτυξης και μάλιστα όπως 
μας τονίζουν στελέχη της Ένω-
σης ή ανάπτυξη να έχει προοπτική 
αφού εκτιμάται ότι και το 2013 οι 
καθαρές πωλήσεις θα αυξηθούν 
κατά 15%.

Η σταθερή αύξηση των κα-
θαρών πωλήσεων αποδίδεται σε 
δύο σταθερές:

1. Στη διαρκή βελτίωση της 

ποιότητας των παραγομένων 
προϊόντων ρυζιού και

2. Στη συνέπεια προς τους κα-
ταναλωτές.

Για την βελτίωση της ποιότη-
τας προχωρήσαμε το 2010 σε 
βελτίωση και εκσυγχρονισμό των 
εγκαταστάσεων του ορυζοεργο-
στασίου, ενώ από το 2011 έχου-
με θέσει σε εφαρμογή το σύστη-
μα ολοκληρωμένης διαχείρισης 
ρυζιού, όπου η ποιότητα ρυζιού 
ελέγχεται από τη στιγμή της σπο-
ράς μέχρι την παραλαβή του στον 
ορυζόμυλο.

Η συνέπεια στους καταναλω-
τές είναι μια πετυχημένη "συντα-
γή" των παλαιότερων εμπόρων 
να μην ξεγελούν τους αγοραστές. 
Η ΕΑΣ Σερρών όταν διαθέτει "ΚΑ-
ΡΟΛΙΝΑ" πουλάμε μία συγκεκρι-
μένη ποικιλία περισσότερα από 

30 χρόνια, μια ελληνική ποικιλία 
που παράγεται στις Σέρρες.

Το ρύζι με την επωνυμία 
"DIAS VIE" είναι προϊόν που επέ-
λεξε η Ένωση Αγροτικών Συνεται-
ρισμών Ν. Σερρών από εκατοντά-
δες ποικιλίες το οποίο σύμφωνα 
με τις αναλύσεις έχει εκείνα τα 

συστατικά που οι διατροφολόγοι 
συνιστούν να καταναλώνεται και 
από τους διαβητικούς.

Προοπτικές ανάπτυξης των 
πωλήσεων και άρα της καλλιέρ-
γειας υπάρχουν χρειάζεται όμως 
και σημαντική προσπάθεια για να 
ενημερωθούν οι καταναλωτές.

απόψεις


